
 
Mondelinge vragen ZPB in de vergadering van het algemeen bestuur op 25 maart 2015 
 
 
Diverse keren heeft de fractie n.a.v. de brief van 27-1-2015 van dhr. Capel om openheid verzocht 
over de verbouwingskosten van de begane grond van het stadsdeelkantoor aan de Pres. 
Kennedylaan 923. 
-Waarom wordt hierop niet gereageerd?  
-Wat is de reden om de vragen hierover uit het afgelopen commissieverslag weg te laten? 
-Wat is er gebeurd met de spullen uit de oude raadszaal? Te denken valt aan het hoogpolige tapijt en 
het meubilair? 
-Deelt u onze mening, dat hier sprake is van kapitaalvernietiging? 
-Is er sprake van hergebruik van de bestaande faciliteiten, zoals de geluidsinstallatie en 
opnameapparatuur t.b.v. uitzending op de website van stadsdeel Zuid? 
De andere niet beantwoorde vraag betreft: een fractiekamer voor de partijen uit de bestuurscommissie. 
-Waarom is deze voorziening nog niet gerealiseerd, gezien de wettelijke verplichting om faciliteiten 
te bieden aan fracties om te kunnen functioneren? 
-Binnen welke termijn komt er een fractiekamer? Moet hiervoor opnieuw worden verbouwd of kan 
er gewoon een kamer worden toegewezen die in de avonduren zo nodig gebruikt kan worden? 
 
 
Met vriendelijke groet, Th. Keijser 
 


